

Your Best Friend

你最好的朋友



God sent Jesus, in the form of a man, to understand us and show us what He Himself is like and to bring us to Himself.

上帝派遣自己的兒子耶穌，以凡人的樣式來到世上，好讓我們藉著耶穌得以了解上帝本人是怎樣的。



Jesus wants to give you eternal life and become a very real part of your life here and now. He wants to be your Savior and will come in as soon as you ask Him to. He promised, *"Here I am! I stand at the door and knock. If you hear my voice and open the door, I will come in."* (Revelation 3:20)

耶穌想要給你永生，現在就成為你生命中非常真實的一部分。祂想要成為你的救主，只要你一請求，祂就馬上會進來。耶穌說：「看啊！我站在門外敲門，若有誰聞聲開門，我必進去。」（啟示錄3:20）



Once you have asked Jesus to come into your heart, He will become your best and closest Friend. He is a companion Who will always be with you, Who will never, ever leave you.

當你一旦請求耶穌進入你的心中之後，祂將會成為你最好和最親近的朋友！祂是你永遠的伴侶，祂永遠也不會離開你！

www.freekidstories.org

Image 1: From Treasure Attic: Forever Friend, © Aurora Productions

Image 2: designed by Freepik

Image 3: designed by Freepik

Image 4: designed by diana.grytsku / Freepik

Text adapted from Activated magazine. Used by permission.

